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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokola Nr.20 

 

Rīgā, 2022. gada 12. decembrī, pulksten 16:00 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Edgars Dupats, Mārtiņš Ķeņģis, Uldis Ālītis, Linards Veide, Ivo Čerbakovs. 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols, šosejas un MTB menedžeris Armands Bēcis. 
 
Padome sanākusi sešu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga.  

 
Sēdi vada: Sandis Āķis 
Protokolē: Toms Markss 
 

Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

2. Ziņojums par LRF darbību novembra mēnesī – T. Markss. 
3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli, biroja darba nodrošināšanu – A. Ozols. 
4. 2023. gada LRF licenču un biedra maksu apstiprināšana – T. Markss. 

5. Ziņojums par Eiropas Riteņbraukšanas savienības prezidenta Enriko Della Kasas gaidāmo 
vizīti Latvijā – A. Ozols. 
6. Ziņojums par Ziemeļvalstu riteņbraukšanas veidu tiesnešu gaidāmo forumu Rīgā – T. Markss. 

7. Ziņojums par Augstas klases sportistu sagatavošanas centra Valmiera turpmāko darbību. 
 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 

T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 19 
apstiprināšanu. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 19 redakciju. 

 
2. Ziņojums par LRF darbību novembra mēnesī – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību oktobra mēnesī, norādot uz 

sadarbību ar Izglītības un zinātnes ministriju, Latvijas Sporta federāciju padomi un Latvijas 
Olimpisko komiteju. T. Markss informē, ka UCI pēc LRF vēstules saņemšanas nav grozījusi LRF 
iekļaušanu federāciju otrajā grupā. T. Markss informē par rezultātiem darbā ar sponsoru un 

pašvaldības līdzekļu piesaistīšanu. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF paveikto un 
nepieciešamajām darbībām, lai piesaistītu papildus finansējumu LRF attīstībai.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
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Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
 

3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli, biroja darba nodrošināšanu – A. Ozols. 
A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar LRF finanšu stāvokli novembra mēnesī. 
Vērš uzmanību uz nepietiekamu finansējumu, lai nodrošinātu LRF biroja darbību līdz 2023. gada 

1. janvārim. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par LRF biroja funkcijām, trūkstošo 
finansējuma apjomu un iespējām piesaistīt papildus līdzekļus biroja darba nodrošināšanai. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu. 

 
4. 2023. gada LRF licenču un biedra maksu apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto projektu LRF izdoto licenču 

un biedru maksu noteikšanai 2023. gadam. T. Markss aicina paaugstināt licenču un biedru 
maksas attiecībā pret 2022. gadu, to pamatojot ar vispārējo sadārdzinājumu. T. Markss norāda, 
ka iecerēts strādāt pie sacensību sistēmas pilnveides šosejas un MTB riteņbraukšanā, iekļaujot 
vēl vairāk priekšrocības licencētajiem dalībniekiem. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par 

LRF izdoto licenču un biedru maksu noteikšanu 2023. gadam. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 

Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
4.1. Apstiprināt T. Marksa sagatavoto LRF izdoto licenču un biedru maksu apmērus 2023. 

gadam. 
4.2. Uzdot T. Marksam publicēt apstiprināti LRF izdoto licenču un biedru maksu apmērus 2023. 
gadam.  

 
5. Ziņojums par Eiropas Riteņbraukšanas savienības (UEC) prezidenta Enriko Della 
Kasas gaidāmo vizīti Latvijā – A. Ozols. 

A. Ozols informē par gaidāmo UEC prezidenta Enriko Della Kasas vizīti Latvijā. Norāda, ka tās 
mērķis ir parakstīt līgumu ar LRF un Valmieras novada pašvaldību par 2025. gada UEC Eiropas 
čempionāta BMX riteņbraukšanā rīkošanu Valmierā, kā arī piešķirt Ziemeļeiropas BMX centra 
statusu Māra Štromberga BMX trasei “Valmiera”. L. Veide aicina vizītes programmā iekļaut arī 

Murjāņu sporta ģimnāzijas riteņbraukšanas nodaļas apmeklējumu. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par UEC prezidenta vizītes plānu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
6. Ziņojums par Ziemeļvalstu riteņbraukšanas veidu tiesnešu gaidāmo forumu Rīgā 
– T. Markss. 

T. Markss informē par 28. janvārī gaidāmo Ziemeļvalstu riteņbraukšanas veidu tiesnešu forumu. 
Norāda, ka seminārā piedalīsies ap 70 tiesnešiem no astoņām valstīm. T. Markss informē, ka 
tiesnešu forumu organizē LRF tiesnešu kolēģijas priekšsēdētājs Vladislavs Sokolovs.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
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Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 

 
7. Ziņojums par Augstas klases sportistu sagatavošanas centra (AKSSC) Valmiera 
turpmāko darbību. 

A. Ozols informē, ka darba attiecības ar Valmieras sporta skolu ir pārtraucis tās BMX treneris 
Miks Puķītis. Norāda, ka šī iemesla dēļ būs jāveic izmaiņas arī AKSSC Valmiera sastāvā. A. Ozols 
informē, ka norit sarunas ar Valmieras sporta skolu, tās BMX treneriem un sportistiem, kuri 

gatavi turpināt darbu AKSSC Valmiera 2023. gadā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par A. 
Ozola ziņojumu.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam, Ivo Čerbakovam, Mārtiņam, 
Ķeņģim, Linardam Veidem un Uldim Ālītim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
Padome darbu beidz plkst. 17:30. 
 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
                 (paraksts) 
Mārtiņš Ķeņģis     

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis     ____________________________ 
      (paraksts) 

Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Uldis Ālītis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
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      (paraksts) 
 

 


